

SONOS-SYSTEM



Vi har installeret et kraftfuldt Sonos-system i **BEACH-HUSET**.

Sonos One er fast placeret i stuen, og Sonos Move er mobil - med basestationen på barbordet. Når den er fuldt opladet, har du over 10 timers musik, selv på terrassen. Brug Sonos-appen: login: markus.klug@outlook.com og adgangskode: Tjurvej 23. Du er velkommen til at tilføje din streamingtjeneste i appen - du skal bare fjerne den, når du forlader den. Hvis du ikke ønsker at bruge appen, kan du bare bruge Sonos Move som en Bluetooth-højttaler. Brug den midterste knap på bagsiden til at skifte fra Wi-Fi til Bluetooth. Derefter skal du blot parre den med din smartphone.



Im **BEACH-HUSET** haben wir ein starkes Sonos-System installiert. Der Sonos One ist fest im Wohnzimmer und der Sonos Move ist mobil – mit der Basisstation auf dem Bartresen.

Vollaufgeladen habt Ihr über 10 Stunden Musik auch auf der Terrasse. Nutzt die Sonos-App: Login: markus.klug@outlook.com und Passwort: Tjurvej 23. Fügt gerne Euren Streamingdienst in der App hinzu – einfach bei Abreise wieder entfernen. Wenn Ihr die App nicht nutzen wollt könnt Ihr nur den Sonos Move auch als Bluetooth Lautsprecher nutzen. Mit dem mittleren Knopf auf der Rückseite wechselt Ihr von WLAN zu Bluetooth. Dann einfach mit Eurem Smartphone koppeln.



We have installed a powerful Sonos system in the **BEACH-HUSET**. The Sonos One is fixed in the living room and the Sonos Move is mobile - with the base station on the bar counter.

Fully charged, you have over 10 hours of music even on the terrace. Use the Sonos app: login: markus.klug@outlook.com and password: Tjurvej 23. Feel free to add your streaming service in the app - just remove it when you leave. If you don't want to use the app, you can just use the Sonos Move as a Bluetooth speaker.

Use the centre button on the back to switch from Wi-Fi to Bluetooth. Then simply pair it with your smartphone.

BEACH
HUSET
HENNE

